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Številka: 900-12/2018 
Datum:     16. 5. 2019 
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PRISOTNI ČLANI KOMISIJE: 
Veronika VIDMAR, dr. Borut STRAŽIŠAR, mag. Almin GORINJAC, Maja KRIŽNAR, 
Žiga PRETNAR, Edina DŽAMASTAGIĆ in Vlado MLINAREC 
 
OSTALI PRISOTNI:  
mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in prostor, Uroš BUČAR – 
direktor Javnega komunalnega podjetja JEKO, d.o.o., Jesenice ter Romana 
RAKOVEC, mag. farm. – direktorica Gorenjskih lekarn 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Komisije v 
potrditev predlagala naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 3. redni 

seji Statutarno pravne komisije, ki je bila 17. 4. 2019 
2. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne – 

DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega zavoda 

Gorenjske lekarne – DRUGA OBRAVNAVA 
4. Predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega komunalnega 

podjetja, d.o.o., Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 
5. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

– nepremičnine s parc. št. 410/9, 410/11, 410/14 in 410/22 k.o. 2172 Hrušica 
6. Vprašanja in pobude 

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
                          ZA – 7 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  

SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  33..  RREEDDNNII  SSEEJJII  SSTTAATTUUTTAARRNNOO  PPRRAAVVNNEE  KKOOMMIISSIIJJEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1177..  

44..  22001199  
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Razprave in pripomb na skrajšani zapis 3. redne seje Komisije ni bilo, zato je 
predsednica Komisije predlagala v sprejem  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 3. redne seje Statutarno pravne komisije, ki je bila 17. 
4. 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
       ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   JJ AA VV NN EE GG AA   

LL EE KK AA RR NN II ŠŠ KK EE GG AA   ZZ AA VV OO DD AA   GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   LL EE KK AA RR NN EE   ––   DD RR UU GG AA   

OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Romana Rakovec. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Maja Križnar:  
Zanima jo, ali so bili posredovani kakšni odgovori na vprašanja in dileme, ki jih je 
izpostavil dr. Stražišar. 
 
Dr. Borut Stražišar:  
Glede na to, da so zadeve fiksne, Občina in Občinski svet praktično ne moreta nič 
vplivati na spremembe. Če je zadeva vsiljena in je Občinski svet postavljen v pozicijo, 
da gradivo tako ali tako mora sprejeti, potem je vseeno, če se akti spremenijo tako, da 
se postopek zaključi na svetu ustanoviteljic in se Občinskega sveta s tem ne 
obremenjuje.  
 
Romana Rakovec:  
Odlok o ustanovitvi sprejemajo občinski sveti in ne svet ustanoviteljev. Postopek 
sprejemanja teh dveh odlokov se vleče čez dva mandata občinskih svetov. Ko se je 
gradivo pripravljalo, so bile dobrodošle vse pripombe in vsi predlogi. Ko je bilo 
besedilo odlokov usklajeno s strokovnimi službami občin, je bilo dano občinskim 
svetom v prvo obravnavo. Je pa prva obravnava odlokov trajala eno leto in pol, zato 
je v prejšnjem mandatu zmanjkalo časa za drugo obravnavo.  
Naloga občin je, da sprejmejo akt o ustanovitvi. Župani v prejšnjem mandatu so se na 
skupnem ustanoviteljskem svetu odločili, da odloka pripravi dr. Brezovnik. Javni 
zavod bo to financiral, čeprav ni zavod v vlogi tistega, ki bi moral pripravljati in 
sprejemati te akte. 
 
Dr. Borut Stražišar: 
Akt sprejemajo ustanovitelji, vendar mora predhodno dati mnenje Svet zavoda. 
 
Romana Rakovec:  
Svet zavoda še nikoli ni dajal mnenja k aktu o ustanovitvi. Svet zavoda sprejema 
Statut, h kateremu potem da soglasje skupni ustanoviteljski organ. 
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Dr. Borut Stražišar.  
Strogo legalno je to v redu. Glede na to, da Statut zavoda temelji na ustanovitvenem 
aktu, pa bi funkcionalno pričakovali, da ima tudi Svet zavoda svoje stališče do teh 
predlogov. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije 
predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 
lekarne v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA - 3 
 PROTI - 0 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   SS VV EE TT AA   

UU SS TT AA NN OO VV II TT EE LL JJ II CC   JJ AA VV NN EE GG AA   LL EE KK AA RR NN II ŠŠ KK EE GG AA   ZZ AA VV OO DD AA   

GG OO RR EE NN JJ SS KK EE   LL EE KK AA RR NN EE   ––   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Romana Rakovec. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v 
sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega lekarniškega 
zavoda Gorenjske lekarne v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA - 3 
 PROTI - 0 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB AA HH   OO DD LL OO KK AA   OO   

UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   JJ EE KK OO ,,   JJ AA VV NN EE GG AA   KK OO MM UU NN AA LL NN EE GG AA   PP OO DD JJ EE TT JJ AA ,,   

DD .. OO .. OO .. ,,   JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
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Vlado Mlinarec:  
Družbenika uveljavljata svoje interese na Skupščini, na kateri imajo Jesenice 15.000 
glasov, Žirovnica pa 1.000 glasov. Če se torej na Skupščini odloči o samostojnem 
lastništvu, Občina Jesenice to lahko izglasuje s 15.000 glasovi. 
 
Uroš Bučar:  
Na Skupščini je glasovanje v razmerju števila glasov, na Svetu ustanoviteljev pa je 
glasovanje v razmerju 50 : 50. 
Potrebno je preveriti, če je ta odločitev v pristojnosti Skupščine, kajti navedene so 
tako pristojnosti Skupščine, kot tudi pristojnosti Sveta ustanoviteljev. Sam kot direktor 
podjetja na te stvari ne more vplivati, ker mora imeti korekten odnos do obeh 
lastnikov.  
Pri nakupu osnovnega sredstva sta upoštevana lastniška deleža, vsi nadaljnji stroški, 
vključno z amortizacijo, pa se delijo glede na število uporabe ur tega stroja. 
 
Vlado Mlinarec:  
Občina Jesenice je ta delovni stroj kupila, uničil pa se bo tudi na račun dela v občini 
Žirovnica.  
 
Uroš Bučar: 
Tudi stroški amortizacije se delijo glede na število ur uporabe stroja v posamezni 
občini. 
 
Edina Džamastagić:  
Občina Žirovnica plača vse stroške uporabe tega stroja, kar je veliko bolje, kot pa če 
bi stroj nekje stal in ne bi bil v obratovanju. 
 
Mag. Almin Gorinjac:  
Stroj bi se tako ali tako kupil, zato je delež, ki ga plača Občina Žirovnica, dobrodošel. 
 
Vlado Mlinarec:  
Gre za vprašanje vlaganj. V ta delovni stroj je Občina Jesenice vložila pol milijona 
evrov, Občina Žirovnica pa samo 37.000 EUR. 
 
Maja Križnar:  
Edina sporna stvar se ji zdi, da je bil stroj že kupljen preden je Občinski svet o tem 
sploh odločal. 
 
Uroš Bučar:  
Kot je že pojasnil, so dobavni roki za tak stroj zelo dolgi. Če bi ga naročili danes, bi ga 
lahko uporabljali šele za zimo 2021. Zato je podjetje založilo sredstva, da se bo stroj 
že lahko uporabljal za zimo 2020. 
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JEKO, javnega 
komunalnega podjetja, d.o.o., Jesenice v drugi obravnavi. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
                          ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  PPRREENNEEHHAANNJJUU  SSTTAATTUUSSAA  GGRRAAJJEENNEEGGAA  JJAAVVNNEEGGAA  

DDOOBBRRAA  LLOOKKAALLNNEEGGAA  PPOOMMEENNAA  ––  NNEEPPRREEMMIIČČNNIINNEE  SS  PPAARRCC..  ŠŠTT..  441100//99,,  441100//1111,,  

441100//1144  IINN  441100//2222  KK..OO..  22117722  HHRRUUŠŠIICCAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Maja Križnar:  
Zanima jo, ali bo Občina potem prenesla ta zemljišča na državo. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Da, Občina bo po sprejemu sklepa prenesla navedena zemljišča v last države. 
 
Vlado Mlinarec:  
Na kolesarski stezi mora biti hitrost vožnje omejena. Zanima ga, zakaj na naših 
kolesarskih stezah nikjer ni postavljenih znakov za omejitev hitrosti, takoj ko se začne 
občina Kranjska Gora pa je postavljen znak za omejitev hitrosti 25 km/h. 
Daje pobudo, da se upravljavcu daljinske kolesarske povezave posreduje predlog, da 
se na kolesarsko stezo postavijo znaki za omejitev hitrosti. 
 
Dr. Borut Stražišar:  
Predlog naj se v vednost posreduje tudi Javni agenciji za ceste, ker le-ta lahko vpliva 
na upravljavca daljinske kolesarske povezave, saj ima z njim sklenjeno pogodbo. 
 
Maja Križnar:  
Preveri naj se tudi stanje urbane opreme (klopce, količki za omejitev prometa, koši). 
 
Po razpravi je predsednica Komisije v sprejem predlagala  
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra - 
nepremičnine s parc. št. 410/9, 410/11, 410/14 in 410/22 vse k.o. 2172 - Hrušica. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 

     ZA – 7 
 

Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  66::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica Komisije sejo zaključila ob 19.30.  
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNICA KOMISIJE: 
Mag. Valentina GORIŠEK            Veronika VIDMAR 
 


